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Torsdag, 18. februar 2021 

                           

 
 

HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
Finn, Asta, Søren, Tobias 

1. Status og nyt fra alle forældre. 
ledelsen, lærer, SFO 
(30 min). 
 

Kort status fra forældre, lærere, elever, ledelse, SFO. 
Der er generelt gode tilbagemeldinger trods generel træthed.  
Stor ros til lærere, pædagoger og ledelse. 
God gejst blandt lærere og pædagoger. 
Der er sat ekstra fokus på trivsel blandt eleverne. 
Der er fortsat stor opmærksomhed på at overholde retningslinjer i 
forhold til Covid-19, samt at alle klasser holdes adskilt. 

2. Udviklingsplan 2021-23 (Tommy) 
(10 min). 
 

Tommy gav en kort status på udviklingsplanen. 
Den første udgave (kladde) af udviklingsplanen er ved at være færdig.  
Arbejdet med udviklingsplanen og visioner udskydes pga. Corona. 
, 

3. Timefordelingsplan (Tommy) 
(25 min). 
 

Timefordelingsplanen udarbejdes med øje for skolens principper, 
folkeskoleloven og lærernes arbejdstidsregler med følgende 
grundprincipper: 

1) Timefordelingsplanen udarbejdes med et grundskema, som 
flere gange årligt kan brydes op i temauger og 
projektorienterede uger. 

2) Ændring og eventuelt forlængelse af pauser. 
3) Flere lektioner/forløb med 2 primære lærere, som skal give 

mulighed for at styrke et tværfagligt samarbejde mellem fag. 
4) Flere resurser til PLC, som skemalægges i de enkelte klasser. 

 
Bestyrelsen bakker op om intentionerne i timefordelingsplanen – dog 
med kommentar om, at man skal have overvejelser om skoledagens 
længde. 
 

4. Ny viceskoleleder (Tommy) 
(5 min). 

 

Stillingen er slået op, og der er nedsat et ansættelsesudvalg. Det 
forventes, at en ny viceskoleleder kan tiltræde 1. maj. 

5. Høring om SFO (Carsten) 
(15 min). 
 

Forvaltningen har stillet forslag om nyt samlet SFO- og klubtilbud fra 
4. klasse. Carsten gav et kort indblik i historik og konsekvenser for 
Højelse Skole.  
 
Økonomisk vil det blive lidt dyrere at være tilknyttet klubtilbud for 
tidligere juniorklubbrugere, mens det vil blive lidt billigere for SFO2-
brugere. Da vi pt ikke har mange børn tilknyttet juniorklub, vil det 
overordnet set være positivt for den enkelte familie. 
 
Pædagogisk giver tilbud om at samle SFO og klub i 2 enheder i stedet 
for 3 (SFO1, SFO2, klub) mening i forhold til færre ”skift” samt for 
bedre at kunne inkludere alle børn. Sille og Carsten udarbejder 
forslag til høringssvar. Frist for høringsvar: 24.  marts. 

6. Covid-19 / praktik (Tommy) 
(5 min). 
 

Orienteringen blev givet under 1. punkt. 



7. Økonomi (Tommy) 
(5 min). 
 

Kort økonomisk redegørelse. Alt ser fint ud. Vi følger budgettet. 

8. Punkter til næste møde  
(5 min). 
 

Princip om kommunikation. 

9. Eventuelt 
(5 min). 
 

Vi vendte spørgsmål fra forældre, kommunikation på sociale medier 
samt kapacitet i forhold til udbygning ved Skensvedhallen og Køge 
Nord. 

 


